



**O'ZBEKISTON RESPUBLIKASI
OLIIY TA'LIM, FAN VA INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI
NAMANGAN DAVLAT UNIVERSITETI
O'ZBEK TILSHUNOSLIGI KAFEDRASI**



Hurmatli oliy ta'lim muassasalari professor-o'qituvchilari, doktorantlar va magistrantlar!

O'zbekiston Respublikasi Oliy ta'lim, fan va innovatsiyalar vazirligining 2024-yil 18-yanvardagi 16-sonli buyrug'iga asosan Namangan davlat universiteti 2024-yilning 24-25-oktyabr kunlari o'tkaziladigan **“Onomastik birliklarning sotsiolingvistik, etnolingvistik, lingvopoetik, va lingvokulturologik tadqiqi masalalari”** mavzusidagi II xalqaro ilmiy-amaliy anjumanga taklif qiladi.

ANJUMAN SHO'BALARI:

- 1. ONOMASTIKANING NAZARIY MASALALARI.**
- 2. ONOMASTIK BIRLIKLARNING SOTSIOLINGVISTIK VA ETNOLINGVISTIK TADQIQI.**
- 3. ONOMASTIK BIRLIKLARNING LINGVOPOETIK TADQIQI.**
- 4. ONOMASTIK BIRLIKLARNING LINGVOKULTUROLOGIK TADQIQI.**
- 5. ONOMASTIKA VA BOSHQA FANLAR HAMKORLIGI HAMDA INTEGRATSIYASI.**
- 6. ONOMASTIKANI O'QITISH METODIKASI MASALALARI.**

Anjuman tili: o'zbek, qirg'iz, qozoq, turk, tojik, rus va ingliz tillari.

ANJUMAN MAQOLALARIGA QO'YILADIGAN TALABLAR:

- anjumanga yangi, ilmiy-nazariy jihatdan puxta, mukammal, hozirga qadar e'lon qilinmagan maqolalar taqdim etilishi lozim;
- talabalar (bakalavr) ning maqolalari qabul qilinmaydi;
- maqola Times New Roman shriftida 14 kattalikda, 1.5 intervalda rasmiylashtiriladi;
- mavzu nomi bosh harflarda va qoraytirilgan holda 16 kattalikda, sarlavhadan so'ng esa muallif(lar)ning F.I.SH. va ish (o'qish) joyi, ilmiy darajasi, unvoni, (magistrant bo'lsa, ta'lim olayotgan yo'nalishi, kursi hamda ilmiy rahbarining ismi va familiyasi, ilmiy unvoni, darajasi) elektron manzili, telefon nomeri 14 kattalikda to'liq keltiriladi. Barcha ma'lumotlar **o'zbek, rus, ingliz** tillarida bo'lishi shart;

– maqolaga 30-50 soʻzdan iborat annotatsiya (maqolaning muhtasari mazmuni va maqsadi) va 7-10 ta kalit soʻzlar beriladi (**oʻzbek, rus, ingliz tillarida**);

– maqolaga havola(snoska)lar [1,2,...] koʻrinishida va maqola soʻngida adabiyot sifatida koʻrsatilishi lozim;

– maqolalar 5-6 sahifadan kam boʻlmasligi lozim;

– tepadan 2 sm, pastdan 2 sm, chap tomondan 3 sm, oʻng tomondan 1,5 sm qoldiriladi;

– maqoladagi maʼlumot va dalillarning aniqligi, toʻgʻriligi va koʻchirmakashlikka yoʻl qoʻyilmaganligiga mualliflar javobgardir;

– maqolalar ekspert komissiyasi tomonidan tahlil qilinadi va tavsiya etilgan maqolalar chop etiladi;

– tavsiya etilmagan maqolalar chop etilmaydi, maqolalar muallifga qaytarilmaydi;

– toʻplamda bir muallifning faqatgina 1 ta maqolasi nashr etiladi;

– Maqolalar toʻplami nashriyot grifti bilan chop etiladi va mualliflarga tarqatiladi.

Maqola uchun toʻlov miqdori 200 000 (ikki yuz ming) soʻm. Toʻlov maqolalar nashr etilishiga ruxsat berilganligi haqidagi xabarni olgandan soʻng amalga oshiriladi.

Anjumanda qatnashish uchun materiallar tahrir qilingan holda, elektron variantda **2024-yil 5-oktyabrgacha** qabul qilinadi.

Aloqa uchun telefon va telegram raqamlari:

+99894 154 15 47;

+99899 321-55 25;

+99894 279 80 80.

Elektron pochta: onomastika66@mail.ru.

Tashkiliy qoʻmita manzili: 160119, Oʻzbekiston Respublikasi, Namangan shahar, Boburshoh koʻchasi 161-uy. Namangan davlat universiteti

Tashkiliy qoʻmita



**МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ, НАУКИ И ИННОВАЦИЙ
РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН
НАМАНГАНСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ УНИВЕРСИТЕТ
КАФЕДРА УЗБЕКСКОГО ЯЗЫКОЗНАНИЯ**



Уважаемые профессора и преподаватели высших учебных заведений, докторанты, магистранты!

24-25 января 2024 года кафедра узбекского языкознания Наманганского государственного университета приглашает принять участие во II международной научно-практической конференции «Вопросы социолингвистического этнолингвистических, лингвопоэтических и лингвокультурных исследований ономастических единиц», запланированной Согласно приказу Министерства высшего образования, науки и инноваций Республики Узбекистан №16 от 18 января 2024 года.

СЕКЦИИ КОНФЕРЕНЦИИ

1. ТЕОРЕТИЧЕСКИЕ ВОПРОСЫ ОНОМАСТИКИ.
2. СОЦИОЛИНГВИСТИЧЕСКОЕ И ЭТНОЛИНГВИСТИЧЕСКОЕ ИССЛЕДОВАНИЕ ОНОМАСТИЧЕСКИХ ЕДИНИЦ.
3. ЛИНГВОПОЭТИЧЕСКОЕ ИЗУЧЕНИЕ ОНОМАСТИЧЕСКИХ ЕДИНИЦ.
4. ЛИНГВОКУЛЬТУРОЛОГИЧЕСКОЕ ИССЛЕДОВАНИЕ ОНОМАСТИЧЕСКИХ ЕДИНИЦ.
5. СОТРУДНИЧЕСТВО И ИНТЕГРАЦИЯ ОНОМАСТИКИ С ДРУГИМИ НАУКАМИ.
6. ВОПРОСЫ МЕТОДИКИ ОНОМАСТИЧЕСКОГО ПРЕПОДАВАНИЯ.

Языки конференции: узбекский, киргизский, казахский, турецкий, таджикский, русский и английский.

ТРЕБОВАНИЯ К СТАТЬЯМ КОНФЕРЕНЦИИ:

- на конференцию должны быть представлены новые, научно и теоретически обоснованные, оригинальные, еще не опубликованные статьи;
- статьи студентов (бакалавр) не принимаются;

– статья должна быть оформлена шрифтом Times New Roman, размер 14, интервал 1,5;

– название статьи должно быть написано заглавными буквами и жирным шрифтом 16 размера, следующая строчка – фамилия, имя и отчество автора(ов), место работы (учебы) указать полностью. Данная информация должна быть на узбекском, русском, английском языках;

– к статье должна быть представлена аннотация объемом 30-50 слов (краткое содержание и цель статьи) и 7-10 ключевых слов (аннотация и ключевые слова на трех языках: узбекском, русском, английском);

– ссылки (сноски) на статью должны быть оформлены в виде [1,2,...] и в конце статьи внесены в список литературы;

– объем статьи должен быть не менее 5-6 страниц;

– поля: сверху - 2 см, снизу - 2 см, с левой стороны - 3 см, с правой стороны - 1,5 см;

– авторы несут ответственность за достоверность и оригинальность (антиплагиат) представленных в статье данных.

– статьи анализируются экспертной комиссией и публикуются только рекомендованные экспертной комиссией статьи;

– нерекондованные экспертной комиссией статьи не публикуются и не возвращаются авторам;

– в сборнике публикуется только 1 статья одного автора.

Сборник статей будет опубликован с грифом издательства и предоставлен авторам статей.

Сумма оплаты за публикацию статьи составляет 200 000 (двести тысяч) сум. Оплата производится после уведомления о рекомендации статьи к публикации.

Материалы для участия в конференции принимаются в электронной варианте до **5 октября 2024 года**.

Телефон и телеграмма для связи:

+99894 154 15 47;

+99899 321-55 25;

+99894 279 80 80.

Электронная почта: onomastika66@mail.ru .

Адрес оргкомитета: Республика Узбекистан, 160119, г. Наманган, ул. Бабуршаха, 161. Наманганский государственный университет

Организационный комитет



**MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND INNOVATIONS OF
THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN
NAMANGAN STATE UNIVERSITY
THE DEPARTMENT OF UZBEK LINGUISTICS**



Dear professors, doctoral students, and master's students of Higher Educational institutions!

According to the order of the Ministry of Higher Education, Science and Innovation of the Republic of Uzbekistan No. 16 of January 18, 2024, the Department of Uzbek Linguistics of Namangan State University invites you to the II international scientific-practical conference on topic "Sociolinguistic, Ethnolinguistic, Linguopoetic, and Linguocultural Studies of Onomastic Units" on October 24-25, 2024.

THE CONFERENCE'S RESEARCH THEMES:

- 1. THEORETICAL ISSUES OF ONOMASTICS.**
- 2. SOCIOLOGICAL AND ETHNOLINGUISTIC RESEARCH OF ONOMASTIC UNITS.**
- 3. LINGUOPOETIC STUDY OF ONOMASTIC UNITS.**
- 4. LINGUOCULTURAL STUDY OF ONOMASTIC UNITS.**
- 5. COOPERATION AND INTEGRATION OF ONOMASTICS AND OTHER SCIENCES.**
- 6. ISSUES OF ONOMASTIC TEACHING METHODOLOGY.**

Conference language: Uzbek, Kyrgyz, Kazakh, Turkish, Tajik, Russian and English.

REQUIREMENTS FOR CONFERENCE ARTICLES:

- new, scientifically and theoretically thorough, excellent, not yet published articles should be presented to the conference;
- students' articles are not accepted;
- the article should be written in Times New Roman font, 14 unit size, 1.5 spacing;
- subject name needs to be in capital letters, bold an in 16 unit size. After the title, following data should be included: full name of the author(s). place of work\study, academic degree, title, (in the case of a master's student, field of study, course name, full name, academic title, degree of the academic supervisor) e-mail address, phone number. All information must be in **Uzbek, Russian, English** and in 14 unit size;

- an annotation of 30-50 words (brief content and purpose of the article) and 7-10 keywords are given to the article (**in Uzbek, Russian, English**);
- references to the article should be noted in the form [1,2,...] in the text, and as bibliography at the end of the article;
- articles should not be less than 5-6 pages;
- page margins should occupy 2 cm from the top, 2 cm from the bottom, 3 cm from the left side, 1.5 cm from the right side;
- the authors are responsible for the accuracy, correctness and originality of the information and evidence in the article.
- the articles will be analyzed by the Experts' Committee and the approved articles will be published;
- disapproved articles will not be published, and are going to be returned to the author.
- only one article from the same author can be published in the collection.
- the collection will be printed under the publisher's stamp and will be distributed to the authors.

The amount of payment for the article is 200,000 (two hundred thousand) soums. Payment is made upon receipt of notification that articles have been approved for publication.

Materials for participation in the conference will be accepted in electronic version until **October 5, 2024**.

Telephone and telegram number for communication:

+99894 154 15 47;

+99899 321-55 25;

+99894 279 80 80.

Email: onomastika66@mail.ru.

Address of the Organizational Committee: Namangan State University, 161 Baburshakh Str., Namangan, 160119, Republic of Uzbekistan.

Organizational committee